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Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  karlovarská oblast  

č. 1/2022 
Den konání 12.1.2022 
Místo konání JS Egrensis Povodí 
Čas  Od  18,00 Do  21,00  

     

Přítomnost členů OV Eva Šimáčková  Přítomna 

Ing. Gabriela Valeriánová Přítomna 

Mgr. Tomáš Kavka Přítomen 

Vladislava Fenclová Přítomna 

Ondřej Nágr Přítomen 

Daniela Donthová Přítomna 

Martin Šíma Přítomen 

Přítomnost hostů   

Přítomnost dalších osob  Vít Čmolík  sekretář oblasti Přítomen 

Prezenční listina přítomných osob netvoří přílohu tohoto zápisu 
 
 

Program jednání: 
1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 
7. 
8. 

Schválení programu jednání – předsedkyně oblasti 
Informace předsedkyně o jednání Rady 
Informace sekretáře KO – korespondence, přihláška subjektu do ČJF 
Jednání o OM 2022 – STP, podmínky pořádání  
Metodika OCM 2022 
Schválení ZZVJ 2022 a komise 
Inventarizace 
Různé 

Průběh jednání a přijatá usnesení: 
1. Navržený program 

Usnesení  
č.1 1/1/22 

OV schvaluje navržený program. 

hlasování Pro:7 Proti:0 Zdržel se:0 
2. 

2.1. 
Informace předsedkyně z Rady ČJF 
Info z Rady, kladné hodnocení prvního zasedání. Prezident ČJF nastínil 
fungování Rady. Informoval o možné kooptaci člena VV – viceprezidenta pro  
Sport na příští Radě ČJF. Informoval o zakoupení výsledkového programu. 
Info o kauze p. Šalamonová – dluh ČJF. SCM- kriteria a přihlášky 
Rozpočet oblasti bude zveřejněn na webu KO ČJF po schválení ČJF. 

 
 

OV bere informaci na vědomí                        

3. 
 
 
 
 

Informace sekretáře: 
Otevřený dopis Pegas Děpoltovice – zaslána odpověď OV, přišla reakce  – 
OV žádá p. Helenu Lahodnou o účast na příští schůzi OV  
Žádost nového subjektu o přijetí do KO ČJF (Horse Flower z.s.) 
Zpracován pokyn k registraci a platbám v období do konce února a rozeslán 
na všechny subjekty emailem v lednu 2022 

Usnesení 
č.2  1/3/22 

OV KO ČJF  bere na vědomí sdělení sekretáře 
Schvaluje přijetí subjektu Horse Flower z.s. do KO ČJF 

Hlasování Pro: 7                                  Proti: 0                                Zdržel se: 0 
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4. 
 
 

Jednání OV k oblastnímu mistrovství 2022 
OV se zabýval přípravou OM v roce 2022 – bylo zakoupeno 22 dek pro 
vítěze, 20 pohárů, 20 šerp.  
Dále projednával technické podmínky pro pořadatele, aby tento zajistil řádné 
konání oblastního mistrovství. Jedná se o tyto disciplíny: skok, drezura 
včetně pony, pony skok, všestrannost a vytrvalost. Bude zveřejněno na webu. 
Prosíme pořadatele, zájemce o pořádání OM aby se novu přihlásili do 
31.1.2022. Pořadatelé OM budou určeni na příští schůzi OV. 

Usnesení  
č.3 1.4/22 

OV projednal podmínky OM  
Pořadatelé budou osloveni a bude zveřejněno na webu 

Hlasování Pro:7 Proti:0 Zdržel se:0 
5. Metodika OCM karlovarské ČJF 2022  

Prosíme zájemce o zařazení do OCM, kteří nebyli zároveň zařazeni do SCM 
v dané disciplíně pro rok 2022, aby se do 25.1.2022 přihlásili sekretáři se 
základními údaji a tito budou pozváni na schůzku pro stanovení metodiky 
podpory v OCM v oblasti, tato bude po zpracování kriterií a rozpočtu ČJF 

Usnesení  
č.4  1.5/22  

OV pověřuje  
Sekretáře oblasti k oslovení zájemců do OCM 

Hlasování Pro: 7 Proti:0 Zdržel se:0 
5.1. Deky vítězům OM 2021 - OV se rozhodl ohledně epidemické situace předat 

deky vítězům oblastních mistrovství skok, všestrannost a vytrvalost přímo 
v subjektech. Termín předání bude včetně žádosti o přítomnost jezdců včas 
oznámen pověřenými členy OV – JO TJ Cheb předá Martin Šíma - Šímová, 
Žižka, Tomáš Kavka – Pegas Děpoltovice (družstvo – Michálková, Ujčíková, 
Čurdová, jednotl. Čurdová),  Eva Šimáčková – Petr Jadlovský, JSS Tandem 
– předá D. Donthová - Sokolová N.  

Úkol: Úkol: předání dek vítězům OM skok, vytrvalost a všestrannost 
hlasování Pro: 7 Proti:0 Zdržel se:0 

6. ZZVJ 2022 
Na základě požadavků subjektů budou organizovány ZZVJ 9.4.2022  
ve Stráni. Komise: Hlavní komisař Vít Čmolík, J. Nachtigalová, I. Kočík 
Sekretář KO ČJF zadá do JIS 
Bude realizována Příprava na ZZVJ 8.4.2022 pro zájemce – za úhradu   

Usnesení  
č.5  1.6/22  

OV schvaluje  
ZZVJ – 9.4.2022 

hlasování Pro: 7 Proti:  Zdržel se:  
7. Inventarizace 2021 

Ze sekretariátu přišel pokyn k inventarizaci 2021. Předsedkyně je určena Eva 
Šimáčková, členem sekretář KO ČJF Vít Čmolík OV určil dalšího člena 
inventární komise Mgr. Tomáše Kavku, inventura proběhla bez závad 

Usnesení  
č.6  1.7/22  

OV souhlasí s provedením inventarizace  
Sekretář KO ČJF zašle podklady na sekretariát podle pokynů 

hlasování Pro: 7                                   Proti:                            Zdržel se: 
8. Různé 

Příští schůze M. Lázně 8.2.2022 – 17,30 hodin – je zvána p.H. Lahodná 
 Zapsal:  Vít Čmolík, sekretář KO ČJF                  
 

                                                                      


